

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-28號)

## 有關親子烹飪比賽事宜

敬啟者：

本校將於 2021 年 12 月 17 日(星期五)舉辦「親子烹飪比賽」，誠意邀請各位家長參與。是次烹飪比賽主要是家長陪同幼兒在家完成參賽作品，於回校時將參賽作品交回 E 座校舍。是次活動期望增進親子互動，加強家長與子女的溝通，讓家長及子女共享溫馨親子時光。「親子烹飪比賽」詳情如下：

日期：2021 年 12 月 17 日(星期五)

參賽作品收集地點：本校 E 座校舍

收集參賽作品時間：上午班：上午 9:30 前，下午班：下午 1:30 前

參賽資格：本校學生及家庭成員

參賽主題：以聖誕節及健康為主題

評判：錦繡堂牧者 / 校監

備註：

- 由於疫情關係參賽菜式只供評判評審之用，評審完畢將由貴子弟帶回家。
- 所有獎項由評判決定，參賽者不得異議。
- 所有獎項於結業禮中頒發。
- 各組冠、亞、季軍各一名及優異獎五名。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟  
林琮美

2021 年 11 月 29 日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-28)**  
**Parent-child cooking competitions**

29<sup>th</sup> November, 2021

Dear Parents :

Our school will hold a "Parent-Child Cooking Competition" on 17<sup>th</sup> December, 2021 (Friday), and we sincerely invite all parents to participate. This cooking competition is mainly for parents to accompany their children to complete the dishes at home, and return the dishes to the school building in Block E when they return to school. This event hopes to enhance parent-child interaction, strengthen the communication between parents and children, and allow parents and children to share a warm parent-child time.

The details of the "Parent-Child Cooking Competition" are as follows:

Date: 17<sup>th</sup> December, 2021 (Friday)

Dishes to be collected: Block E of our school

Time for collecting dishes: morning class: before 9:30 am, afternoon class: before 1:30 pm

Eligibility: Students and family members of our school

Participating subject: Christmas and health as the theme

Judge: Pastor of Fairview Hall / Supervisor

Remark:

- Due to the epidemic situation, the participating dishes are only for judging and judging. After judging, your children will take them home.
- All awards are determined by the judges, and contestants are not allowed to object.
- All awards will be awarded at the graduation ceremony.
- There will be 1 champion, 1 runner-up, 1 third runner-up and 5 merit awards for each Group.

Yours sincerely,



*Helen Lam*  
Lam King Mei Helen  
The Principal